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Abstract (en)
[origin: US2017133003A1] A sound generator (100) mounts on a vehicle to manipulate vehicle noise originating from a vehicle operated by an
internal combustion engine. The sound generator (100) includes a casing (110), a loudspeaker (120), and at least one pressure compensation
valve (130). The loudspeaker (120) and the casing (110) together thereby enclose a volume (115). Further, the pressure compensation valve (130)
couples the volume (115) enclosed by the loudspeaker (120) and the casing to an outside of the casing (110). The pressure compensation valve
(130) thereby extends through a plane in which the loudspeaker (120) is located. A system (200) for manipulating sound waves propagating through
exhaust systems of vehicles driven by an internal combustion engine uses the above sound generator (100).

Abstract (de)
Ein Schallerzeuger (100) zur Befestigung an einem Fahrzeug zur Beeinflussung von Geräuschen des Fahrzeugs, welche von einem insbesondere
verbrennungsmotorisch betriebenen Fahrzeug hervorgerufen werden, weist ein Gehäuse (110), einen Lautsprecher (120) und wenigstens ein
Druckausgleichsventil (130) auf. Dabei umschließt der Lautsprecher (120) zusammen mit dem Gehäuse (110) ein Volumen (115). Weiter verbindet
das Druckausgleichsventil (130) das von dem Lautsprecher (120) und dem Gehäuse umschlossene Volumen (115) mit einer Außenseite des
Gehäuses (110). Dabei durchsetzt das Druckausgleichsventil (130) eine Ebene, in welcher der Lautsprecher (120) angeordnet ist. Weiter wird
ein System (200) zur Beeinflussung von in Abgasanlagen von verbrennungsmotorisch betriebenen Fahrzeugen geführten Schallwellen offenbart,
welches den vorstehenden Schallerzeuger (100) verwendet.
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